



Dagordning styrelsemöte 17/3 - 2020

§1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

§2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Purfürst

Niclas Landström

Erica Källberg

Eliaz Utbult

Masis Vardanian

Sebastian Torres

Robin Nappo

Erik Österberg

Via telefon:

Axel Halvarsson

Emmy Rylander

Natasha Mattsson Larsson

§3 Val av mötesordförande

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

Erik Österberg och David Matsson väljs till mötets justerare

§6 Fastställande av dagordning

Ändring: Punkt 10 § och 11 § slås ihop. Punkt "Åsiktsprogrammet" (18 §) läggs till.

Dagordningen fastställs med dessa ändringar.

§7 Genomgång och uppföljning av föregående veckas mötesprotokoll

Universitetsfejden: De följer folkhälsomyndighetens direktiv. Som det ser ut nu kommer evenemanget genomföras. Senast 20/3 ska komplett lista, med deltagare, lämnas in.

§8 Varvet runt

Idrottsansvarig: Har löst transport till universitetsfejden (i Uppsala). Som sagt ser det, i dagsläget, ut som evenemanget blir av. Det föreligger dock en risk att det kan ställas in. Badmintonen flyter på som vanligt.

Evenemangsansvariga (Elias Utbult och Robin Nappo): Se under punkt "Riskanalys" (11 §).

Ordförande: Har varit på möte, med kåren, angående högtidskläder. Det som diskuterade var vad som händer med högtidskläderna efter verksamhetsåret. Har även haft en del jobb på grund av covid-19. Har haft kontakt med de andra lärosätenas JF. Var på IR-möte (institutionsrådets möte) i måndags (handlade mestadels om covid-19). Hade tänkt skriva ett öppet brev till medlemmarna angående JF:s inställning kring covid-19 samt utbildningen. Första urvalet till oskyldighetsprojektet har kontaktats.

Utbildning (genom Sebastian Torres): Har pratat med kursombuden om konsekvenser av covid-19. Hade kontakt med institutionen angående problem med registrering till tentamen. Har även gjort en riskanalys (se punkt 11 §).

Sekreterare: I fredags meddelade juryn vilka som gått vidare till lokalfinal i SJM. Kommer ha möte idag med de andra arrangörerna (från de andra juridiska föreningarna) samt, senare, ett möte med samarbetspartner och Svante O. Johansson.

Chefredaktör: Har korrekturläst artiklar till första tidningen. Det har varit lite problem med två intervjuer då p.g.a. covid-19. Inväntar annonser från samarbetspartners.

Näringslivsansvariga (Erica Källberg och Emmy Rylander): Har varit på en del möten, samt haft några inställda möten. En del event har ställts in. Har även skrivit utkast till några avtal.

Vice ordförande: Skött det löpande arbetet (kallat till möte m.m.). I övrigt inget speciellt att rapportera.

Kommunikation: Har ställt in en massa evenemang på Facebook samt fixat med anslagstavlan på hemsidan. Har dessutom beställt tröjor till styrelsen. (Dock har bekräftelsemail inte kommit.)

Kassör: Skött det löpande arbetet (fakturor och bokföring). Var även med i söndags och gjorde om på kontoret.

§9 Covid-19 – varvet runt

Detta tas upp under punkten "Riskanalys" (11 §).

§10 Samarbetspartner

Näringslivsansvariga pratar om ett samarbete som inte funkat optimalt. Styrelsen diskuterar om man vill ha kvar detta samarbete eller om det kan vara aktuellt med ett annat samarbete.

Näringslivsansvariga har även varit i kontakt med potentiell samarbetspartner.

§11 Riskanalys

Styrelsen väljer att gå varvet runt:

Idrottsansvarig: Universitetsfejden kan påverkas. Tanken är att evenemanget äger rum om tre veckor om det förblir som det är. Uppsala ekonomerna har meddelat att de kommer följa folkhälsomyndighetens direktiv. Styrelsen diskuterar genomförandet av universitetsfejden.

Badmintonen ser ut att kunna flyta på som vanligt.

Evenemangsansvariga: Sittningen (27/3): Kan komma att påverkas. JF kommer följa kårens anvisningar angående evenemang.

Ceremonin: Institutionen har inte bestämt sig angående detta. Det kan dock komma att påverkas.

Diplomeringen: Detta kan också komma att påverkas då diplomeringen mer eller mindre förutsätter en ceremoni. Styrelsen diskuterar alternativa lösningar.

Ordförande: Från IR-mötet: Under mötet togs covid-19:s påverkan på utbildning och diplomering/bankett upp. Det finns en stor risk att ceremonin blir inställd (och därmed även banketten). Styrelsen diskuterar om man vill kolla på andra

datum för att ha en bankett för de nyexaminerade juristerna (ifall banketten under våren blir inställd).

Styrelsen diskuterar olika typer av evenemang man skulle kunna ha under hösten (såframt covid-19-situationen lugnat ner sig). Det krävs dock förankring med kåren.

Oskyldighetsprojektet: Har inte hunnit kolla så mycket på detta.

Gästföreläsningen har blivit inställd.

JURO-möte: Kan komma att bli telefonmöten istället för fysiska möten. Dock står inget klart.

Ordförande kommer ha löpande kontakt med institutionen.

Utbildning: Föreläsningsserien: Föreläsningen med Björn Hurtig är inställd. Det har inte kommit någon information om föreläsningen med åklagarmyndigheten. Dock finns det en risk att även denna ställs in. Styrelsen pratar om att flytta detta till hösten.

Speak up week: Har lagts på is. Kommer kanske flyttas till hösten.

Möten med kåren kommer ske på distans. En del av mötena (exv. med de andra programföreningarna) har också lagts på is.

Institutionen: Inga möten inställda.

Kursombudsutskotten: Utbildningsansvariga kommer kanske ha möte denna veckan.

Övrigt: Har mailat alla kursansvariga på juristprogrammet som en hjälpande hand.

Sekreterare: SJM kommer att påverkas. Kommer troligtvis att flyttas till hösten.

Chefredaktör: Första tidningen är nästan klar. Inget med den som behöver påverkas. Releasefesten (för första upplagan) kommer dock skjutas upp. Styrelsen diskuterar möjligheten att få folk att medverka i nästa upplaga. Kan finns risk att intresset minskar.

Näringsliv: Många samarbetspartners hör av sig och vill ställa in event. I nya avtalen har man nu en force majeure-paragraf. En del saker har flyttats till maj (preliminärt). Det kommer troligtvis bli fler evenemang i höst.

Vice ordförande: Så länge inte kåren kommer med nya direktiv kommer styrelsen ha möten (där man fysiskt närvarar). Ska kolla på bättre lösningar för de som inte kan närvara fysiskt. Bokningar som gjorts (exv. inför JURO-möten) kan komma att ställas in (påverkar inte medlemmarna).

Kommunikation: Det som kommunikationsansvariga gör påverkas enbart indirekt (då evenemang ställs in). Att fixa med hemsidan osv. kan göras på distans.

Kassör: Påverkas på ungefär samma sätt som kommunikationsansvarig. Det kommer sparas in en massa pengar då evenemang ställs in.

§12 Medlemskläder

Styrelsen diskuterar hur man vill göra med försäljningen av JF-tröjor för medlemmarna. Styrelsen diskuterar även angående vilka kläder man vill sälja

(hoodie, t-shirt osv.). Ett förslag som tas upp är att göra en undersökning/formulär där medlemmarna får rösta.

§13 SJM

Togs upp under riskanalysen (11 §).

§14 Samarbetspartner - artikel

Förra verksamhetsåret skedde ett missförstånd med en samarbetspartner. Samarbetspartnern missade hur många artiklar och reklamannonser de hade rätt till. Styrelsen diskutera om och hur man kan kompensera detta.

§15 Diplomeringen

Diskuterade ovan under riskanalysen (11 §).

§16 Covid-19 och utbildningen

Från IR-mötet: Det är nu officiellt att tentalokalen är nerstängd. Under mötet diskuterades hur man ska göra med undervisningen. Ett förslag har exv. varit att skjuta på tentorna till augusti. CSN och behörighetskrav är dock aspekter som spelar in i bedömningen av lämpliga lösningar.

Egentligen står det i kursplanerna om man har tentamina eller hemtentamen. Detta får man vanligtvis inte frångå. Dock får man det nu efter beslut från institutionen. Från och med de nya kurserna kommer de flesta kurserna ske på distans. Notera att det dock är upp till varje kursansvariga att bestämma detta.

Om tentamen inte skjuts upp till augusti blir det hemtentor. Institutionen inväntar även direktiv från GU. Om Gu inte kommer med några direktiv kommer fakulteten ta något beslut. Det sker en rättvisediskussion kring skillnaden mellan tentamen och hemtenta. Om det ordinarie examineringsmomentet är hemtenta kan man inte ha tentamen vid omtentamen.

Kursombuden kommer få ta en mer aktiv roll.

Ordförande håller (som sagt ovan) på med ett öppet brev där allt från föreningens verksamhet till utbildningen kommer tas upp.

Styrelsen pratar om att ha en öppen kanal för corona-virus-frågor. (Exv. corona@juridiskaforeninge.se.) Styrelsen ställer sig positivt till detta.

§17 Formen för möten

Detta togs upp ovan i riskanalysen (11 § "vice ordförande"). JF förhåller sig till kåren och de andra programföreningarna.

Finns risk att styrelsen har digitala möten framöver. Styrelseledamöterna ska inte behöva känna att de behöver åka in för mötena.

§18 Åsiktsprogrammet

Ett sätt för JF Göteborg att förmedla vår inställning till olika saker samt styrelsens arbete i övrigt.

§19 Övrigt

Per Capsulum-beslut: Styrelsen har bestämt sig för att starta en mail där frågor och funderingar kring hur covid-19 påverkar organisationen och hur vi hanterar situationen.

Per Capsulum-beslut: Styrelsen har bestämt att man ska agera i enlighet med kårens rekommendationer vilket innebär att vi agerar i enlighet med fakultetens rekommendationer.

§20 Nästa möte

Tisdag 24/3 kl. 8:00-10:00

§21 Mötets avslutande

Mötet förklaras avslutat.